
Zápis ze školské rady č. 3 ze dne 8. 10. 2019 

 

Za zřizovatele byli přítomni:  

Lukáš Volánek 

Petr Klíma 

Za zástupce rodičů byli přítomni: 

Lucie Heroudková 

Lucie Švecová 

Za školu byli přítomni:  

František Pokorný 

Jaroslava Kroupová 

Pavla Šoltésová  

Nepřítomen:  

Jaroslav Weisman 

 

Program zasedání: 

1. Zahájení zasedání ŠR 

2. Schválení programu zasedání 

3. Schválení výroční zprávy za školní rok 2018/19 

4. Diskuse 

5. Závěr 

 

ad 1) 

Jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin panem Pokorným, který přivítal všechny přítomné, konstatoval, 

že ŠR je usnášeníschopná. Zapisovatelem byla navržena Pavla Šoltésová, ověřovatelem zápisu Lukáš 

Volánek. Návrh byl jednomyslně přijat. 

ad 2) 

Pan Pokorný seznámil s programem zasedání, který byl následně jednomyslně přijat. 

ad 3) 

Pan Pokorný zahájil rozpravu k výroční zprávě, kterou obdrželi členové mailem v předstihu 

k prostudování. 

Pan Klíma upozornil na chybné číslování v obsahu zprávy. 



Paní Švecová – informovat rodiče o volbě člena ŠR z řad rodičů formou Facebooku nebo webových 

stránek. Volba tohoto člena proběhne v den konzultačních hodin ve škole. 

Pan Volánek vznesl dotaz na výuku pracovních činností na škole. Podal námět na zařazení do obsahu 

předmětu spolupráci s technickými službami jako prevenci ničení veřejných prostor a spolupodílení 

na rozvoji města. Dále se zajímal, jak fungují některé projekty, ve kterých je škola zapojena (Ovoce do 

škol, Škola pro demokracii, Ekoforum) 

Poté byla Výroční zpráva za školní rok 2018/19 jednomyslně schválena. 

ad 4) 

P. Klíma – jak vypadá situace se sběrem starého papíru. Pan Pokorný podal vysvětlení. Odběr sběr 

starého papíru se po komplikovaných vyjednáváních podařil domluvit s firmou Barko. Nově se papír 

bude vybírat v bývalých prostorách Thermony na Tyršově ulici. 

P. Klíma informuje o soutěži „Mladí fotografují památky“. Hlavní cenou by měl být mobilní telefon 

s kvalitním fotoaparátem. 

P. Volánek se dotazuje, jak se učí v nových třídách. Prostory jsou pěkné, chodby široké, je zde 

příjemně. V tuto chvíli se třídy dovybavují nábytkem a moderní technikou. 

Navazuje diskuse o nedostatku prostoru pro žáky školy, nedostatečné místo pro školní družinu. 

Probíraly se možnosti zřizovatele a představy ze strany pedagogů. 

ad 5) 

Členové se dohodli, že další termín zasedání bude svolán dle potřeby v dostatečném předstihu. 

 

Zapsala: Pavla Šoltésová 

Zápis ověřil: Lukáš Volánek 


